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                   Humanitas ry  

Kokous 15/2020  

                                                                                                          Aika: 29.9.2020 klo 19.00 

Paikka: Verkkokokous / Zoom 

 

 

 
 

TURUN YLIOPISTON HUMANISTISEN TIEDEKUNNAN OPISKELIJOIDEN EDUNVALVONTAJÄRJESTÖ 

humanitas.fi / Humanitas ry / @humanitasry 

 

 

Pöytäkirja 15/2020 

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (pj) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius (saapui klo 19.07) 

Hanne Helminen (saapui klo 19.54) 

Sanni Lilja 

Pinja Luoma 

Vilja Välimäki 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19.03. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkistajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Sanni Lilja ja Pinja Luoma. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
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4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Siirretään kohta 11 kohdaksi 14. Muu numerointi muuttuu vastaavasti. Hyväksyttiin esityslista 

muutoksineen kokouksen työjärjestykseksi. 

 

5. Ilmoitusasiat 

- Koponeuvosto oli tänään, Humanitaalta ei valitettavasti päässyt edustajaa. 

- Ari Nurminen eli Mimesiksen muutosta vastaava henkilö kysellyt muuttoaikataulun 

pitämisestä, Paula vahvistanut että ennallaan on. 

- Paula hakee TYY:n huomioinosoituksia tänään. 

 

Teemu Helenius saapui kohdassa 19.07. 

 

6. Posti 

- Kutsu Arcanumin avajaisiin, jotka järjestetään etänä. 

- TYY pyytänyt kannanottoa 24/7-tilojen muutoksia koskien, lisää kohdassa 10. 

- Useampi kutsu Arcanumin opiskelijatiloja koskeviin erillispalavereihin, lisää kohdassa 14. 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Koposektorin kokous oli 21.9., sujui hyvin. 

- Kummikierrokset olisi hyvä saada taas käynnistymään, Pinja päivittää kysymykset. 

o Kysytään tarkemmin ainakin hallopedasioista ja koronan vaikutuksista erityisesti 

kopoiluun ja tapahtumien järjestämiseen. Erityisesti syksyn tilanne kiinnostaa. Myös 

fuksien orientoitumisesta olisi hyvä keskustella. 

o Muistakaamme, että päätimme keväällä kirjata kummikuulumiset pöytäkirjojen sijaan 

suoraan Humanitaan Driveen, kummittelijat siis itse vastuussa muistiinpanojen teosta. 

- Dekaani ehdottanut tapaamista vasta lokakuun lopulla eli siis todennäköisesti muuton jälkeen. 

Sopinee, ennen muuttoa käymme keskustelua tilapalvelujen kanssa.  

o Dekaani ehdotti ajankohdaksi Arcanumin avajaispäivää eli 30.10. Paula vastaa, tällä 

hetkellä vaikuttaa siltä, että ajankohta sopii.  

o Kysytään jäsenjärjestöiltä ja opiskelijoilta, onko heillä kysymyksiä dekaanille. 

Jäsenjärjestöille sähköpostia, muille kysymysboksi Instagramiin. 
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9. Halloped-asiat 

- Syksyn hallopedtapaaminen tulossa, ajankohta vaatii vielä sumplimista. 

 

10. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Sopo- ja pj-ilta 8.10. 

o Pyydetään Hannea suunnittelemaan illalle runko ja keskustelukysymyksiä.  

o Puheenaiheina korona (tietty), tuutorointi, fuksien orientaatio, järjestötoimijoiden 

jaksaminen, uusien hallituslaisten rekryäminen, etäopiskelun vaikutukset 

hyvinvointiin. Mainostetaan myös yliopiston hyvinvointikyselyä. 

o Lähetetään kysymyksiä etukäteen ja huomautetaan samalla, että tapahtumassa esille 

nousseita asioita voidaan välittää dekaanille. 

- Yliopisto on muuttamassa ja rajaamassa 24/7-tilojen käyttöä merkittävästi.  

o Opiskelutilojen 24/7-käyttöoikeus on ollut hyvä ja tärkeä asia, emme haluaisi luopua 

tästä. 

o Ainejärjestötilojen 24/7-käyttöoikeus olisi toivottava, mutta tätä on hankalampi 

perustella…  

o Tiloihin, joissa on järjestöjen omaisuutta, olisi hyvä päästä aina tarvittaessa – voisiko 

24/7-pääsyn säilyttää hallituslaisilla tai vähintään järjestöjen puheenjohtajilla? 

Esimerkiksi joitakin asiakirjoja saatetaan tarvita lyhyelläkin varoitusajalla esimerkiksi 

lomilla ja viikonloppuisin. 

o Monella opiskelijalla lähes ainoa tulostusmahdollisuus on yliopistolla, tätäkin voidaan 

tarvita varsinaisten aukioloaikojen ulkopuolella. 

o On kummallista olettaa, että opiskelijoiden vuorokausirytmi noudattaisi 07–23-

rytmiä, monelle esimerkiksi yöaikaan opiskelu on tavallista ja tarpeellista. 

- Tuutorikysely teetetään opintoneuvoja Mauri Paloheimon kyselyn jälkeen, Hanne välittänyt 

Maurille Humanitaan ehdotuksia kyselyä varten.  

 

11. Tulevat tapahtumat 

- Mimesiksen hyvästijättö?  

o Korona tuntuu estävän. Turvallisesti lähes mahdotonta järjestää. Seuraillaan tilannetta 

seuraavaan kokoukseen asti. 

o Jonkinlaisen somekampanjan mimesismuistoista voisi järjestää! 

- Sopo- ja pj-ilta 8.10. 
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- Suuret humanistisitsit 6.11. 

o T-talolla ei omia rajoituksia, mutta yleiset turvaväliohjeet pätevät. Kaikki muut 

tapahtumat tilassa kuulemma peruttu. 

o Turvallinen järjestäminen hyvin vaikeaa tai jopa mahdotonta. Tautitilanne 

oletettavasti menemässä huonompaan suuntaan, paljon tartuntoja juuri nuorilla 

aikuisilla.  

o Päätettiin perua Suuret humanistisitsit ja -bileet 2020. Paula peruu T-talon varauksen, 

Liisa ilmoittaa Marilyniin. 

o Teetetään kuitenkin jonkinlainen haalarimerkki, joka ilmaisee surua tapahtuman 

perumisesta. 

- Hallituksen virkistäytyminen myöhemmin syksyllä. 

 

Hanne Helminen saapui klo 19.54. 

 

12. Yhdistyksen syyskokous 

- Pitää pitää, järjestettäneen marraskuun loppupuolella. 

o Keskustellaan järjestämistavasta, etänä vai hybridinä. Päätettiin ainakin alustavasti 

yrittää hybridimallia. 

o Järjestetään viikolla 47, Vilja varaa Turku-salin 19.11. klo 17–22. 

- Järjestetään somekampanja, jossa esitellään hallituspestejä ja Humanitaan toimintaa, ns. 

instakaappaus. Korostetaan syitä, joiden takia hallitustoimintaan kannattaa lähteä. 

- Aloitetaan yleisellä Humanitasmainostuskampanjalla, jota myös jäsenjärjestöjä pyydetään 

jakamaan. Jatketaan sen jälkeen hallituslaisten kaappauksilla. Liisa tekee materiaalia. 

o Mainostuskampanja aloitetaan ensi viikolla (41), kaappaukset viikolla 44. 

- Sääntöuudistus siirretään suosiolla ensi vuodelle. ”Ei tapeta ketään työhön.” 

- Pyritään tekemään toimintasuunnitelma sellaiseksi, että se jättää tilaa ideoinnille eikä lataa 

liikaa odotuksia. 

 

13. Talous 

- iZettle-tarjous! Ensimmäinen laite 19 €. Sanni tilaa. 
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14. Arcanum/taloasiat 

- Puhdistustietoa: Metalliesineet helpointa puhdistaa. Muoviesineissä jo haasteita.  

o Yksittäisiä pikkuesineitä ei kannata puhdistaa, mutta laajoja esim. kirjakokoelmiakin 

voisi kannattaa.  

o Lippujen puhdistus vaikeaa, mutta konepesu 60 asteessa riittää!  

o Selvitetään vielä lisää yksityiskohtia. 

o Muuttolaatikollinen kohtuuhelposti puhdistettavaa tavaraa maksaa ”kympeistä 

sataseen” puhdistaa.  

- Humanitaan omatkin tavarat pitäisi käydä läpi lokakuussa. 

o Liisa ja Vilja käyvät Mimesiksellä ensi viikolla. 

- Keltaisen talon siivousaikataulu: roskalava pyydetään viikoksi 44 tai viikoiksi 43 ja 44. 

- Erillispalaveri oli 23.9. Hanne ja Vilja paikalla. 

o Uusin pohjapiirros valmistui vasta samana päivänä, Humanitaalla vanhentunut versio. 

o Varastoon pyydetty pääsy muualtakin kuin yhdestä kokoustilasta ja siivoustarvikkeet 

ison tilan yhteyteen kaikkien saataville. 

o Terassi poistettu kustannussyistä. 

o Kaksi pienempää kokoushuonetta keskustelun aiheena, toivottu siirtoseinä liian kallis. 

Tingimme äänieristyksestä, jolloin tilojen välille saataneen liukuovi tms., jolloin tiloja 

voi käyttää myös yhtenä isompana tilana. 

o Myyjäistoiminta tapahtuu aulassa, mutta sitä ei ole sidottu ravintolan aukioloaikoihin. 

Myyjäisvalmistelut tulee tehdä opiskelijatilan keittiössä. 

o  Ravintolan tiloja voi varata käyttöön sen aukioloaikojen ulkopuolella. Myös 

ensimmäisen kerroksen seminaarihuoneita on mahdollista varata. 

o Lasiseinä aulan ja opiskelijoiden tilan väliin? Saisimme enemmän valoa lasin läpi, 

tilaihmisten mukaan ”moderni ja kevyempi” vaikutelma. Hiekkapuhallettu tai 

maitolasi mahdollista. 

- Seuraavat erillispalaverit 7.10. klo 10.30–11.30 ja 20.10. klo 13. 

o 20.10. ns. jatkopalaveri 23.9. olleelle. 

o Päätettiin, että jatkossa palavereihin osallistuvat ne hallituslaiset, jotka kulloinkin 

pääsevät, ja muistiot jaetaan koko hallitukselle. 

- Arcanumin väliaikaiset opiskelijatilat sisustetaan tällä viikolla, Hatakka-Juntti kysyi 

mielipiteitä tavaroiden sijoittelusta. Meillä ei ole vahvaa kantaa, koska tiloja ei kuitenkaan 

tällä hetkellä voi käyttää. 
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- Mimesiksen muistokeruu siirretään eteenpäin, mutta Liisa ja Vilja kuvaavat tilaa ja Sanni 

ottaa yhteyttä kulttuurintutkimuksen oppiaineiden henkilökuntiin ja kysyy, onko heillä 

kiinnostusta tilan tutkimiseen. 

 

15. Muut esille tulevat asiat 

- Halutaanko tapaaminen TYY:n kanssa? 

o Tapaaminen olisi ok, mutta kaikkien ei pakko osallistua. 

 

16. Seuraava kokous 

5.10. klo 18.30. 

 

17. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 21.10. 

 


